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Bjørn Nymoen

Fra: Sollid, Jan (GE Healthcare) [jan.sollid@med.ge.com]
Sendt: 20. november 2012 22:29
Til: Bjørn Nymoen; j-aroenn@online.no; Terje Karlsen; Kaj Haagensen; Øivind 

Haugen; PerHalvor.Ronningen@vacon.no; Timmy Breen Nilsen; 
hansjohan@kjolsrod.no; Runar Farnes; t.anders@online.no; Johansen, Tom

Emne: Møte og Kamaratskap - Peismøte 13.11 

Stor takk til Terje K som inviterte oss til sitt praktfulle hus.  
 
En trivelig samling unge rotaryanere ( Terje K, Kaj, Øivind, Per Halvor og Jan ) koste seg med kaffe og nystekte vafler, 
nøt en fantastisk utsikt og krydret det hele med  et knippe røverhistorier og oppdatert bygdesladder.  
 
Noe av det vi pratet om kan også føres til protokollen: 
 
Møtetidspunkt. 
Forsamlingen var 50/ 50 splittet på om gammel eller ny møtetid er best. Enige om at en bør la den nye møtetiden 
virke minst fram til sommeren for å se om de gruppene som hadde problemer med å møte mandag nå kommer 
hyppigere på møtene. 
 
Kandidater: 
Morten Mobråten 
Roar Larsen 
Torben Henriksen 
Runar Klevan 
Trond Sveberg 
Gro Undrum 
Brita Hermansen  
 
Sosialt Arrangement – 26 februar 
3 alternativer som styret bes ta stilling til: 

a) Gjenskape årsfesten. Per Halvor er medeier i Horten Gamle Gård og foreslår at vi leier dette praktfulle 
stedet for årsfest. Øistein Fevang kan stå for musikk / underholdning / dans. Dette vil bli en ganske stilig fest 
i god Rotaryånd, men forhåpentlig ikke så stilig og dyr at folk ikke vil komme. Leier buss fram / tilbake. Må 
bli nærmeste fredag eller lørdag og med makker.  

b) Vi leier Hagemann eller Odd Fellow og lager Torskeaften i egen regi. Vi har kokkespirer nok i Rotary til å få 
dette til.  Dette kan gjerne skje en vanlig tirsdag men da fra kl 19.00. Med / uten makker? Foredrag eller 
undereholdning om lofotfiske eller noe annet som lukter sjø.    

c) Vi tar torskeaften på hotellet.  
 
Andre kreative punkter: 

‐ Klubben har aldri hatt Guvernør. Vi bør derfor som et litt hårete mål nominere Jan Arne til guvernør snarest 
mulig. Han bør så bli President i Norge og deretter Norden for så å bli Verdenspresident i 2022  under OL i 
Oslo. 

‐ Referatet som kommer i månedsbrevet er flott og leses av de fleste. Bør være godt nok også for arkivet slik 
at gi ikke lenger trenger jobben «referent» på de vanlige møtene.  
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